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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:453 Polishögskola till Malmö 

Vi läser dagligen om krisen inom polisen, inte minst i region Syd.

Polisen har svårt att rekrytera i dag, och polisen i Region Syd efterfrågar poliser 
med mer lokalkännedom. Samtidigt är det få från Malmö med omnejd som 
söker till polishögskolorna.

Nyutexeminerade poliser som placeras i Malmö med omnejd flyttar i hög grad 
tillbaka till sin hemtrakt när det uppstår vakanser. Detta medför att 
omsättningen på poliser är särskilt hög där.

Att starta en polishögskola i Malmö skulle kunna underlätta rekrytering av 
personer från Malmö och övriga Skåne och på sikt kunna minska 
personalomsättningen samt medföra fler poliser med lokalkännedom. 

Jag skulle därför vilja fråga statsrådet Anders Ygeman följande: 

 

Är statsrådet beredd att verka för att en fjärde polishögskola ska startas upp i 
Malmö? 

………………………………………

Gunilla Nordgren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-07
Besvaras senast
2016-12-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


